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Vragen:

“Andere gemeenten stemmen hun besluit af op de besluitvorming in 
omliggende gemeenten met oog op het vestigingsklimaat. In Midden-
Holland zullen drie van de vier andere gemeenten hun raad positief 
adviseren over het heffen van milieuleges.”

1. Waarom wordt Alphen aan den Rijn specifiek en als enige genoemd als 
gemeente die positief zal adviseren over het heffen van milieuleges? 

2. Kunt aangeven welke andere twee gemeenten instemmen? 
3. Waarom stemt de overgebleven, vierde gemeente niet in? 
4. Heeft het niet instemmen van een gemeente in Midden-Holland 

gevolgen voor de wel instemmende gemeenten?
5. Als dat zo is, welke gevolgen zijn dat?

Antwoorden:

1. Alphen aan den Rijn is apart benoemd omdat deze gemeente niet tot 
de Regio Midden-Holland behoort. Van de Regio Midden-Holland 
hebben Bodegraven-Reeuwijk, Waddinxveen en Zuidplas het 
voornemen hun raad positief te adviseren over het invoeren van 
milieuleges. Krimpenerwaard heeft dit voornemen vooralsnog niet, 
mogelijk wel in de toekomst.

2. Zie het antwoord op vraag 1.
3. Alleen het voornemen van de genoemde gemeenten is bekend. Er is 

nog geen besluitvorming bekend.
4. Als een gemeente in Midden-Holland geen milieuleges invoert heeft dat 

naar verwachting geen gevolgen voor de gemeenten in de regio die 
wel milieuleges invoeren. Er is een mogelijkheid dat organisaties die te 
maken hebben met milieuleges voor milieubelastende activiteiten hun 
opdracht of vestigingslocatie heroverwegen. De hoogte van de leges is 
echter maar één van vele afwegingscriteria hierbij.




